

# 5天4晚 岷港 顺化/巴拿山(梦想主题乐园)/美山圣地

Flight: Batik Airline (subject to change)

KUL/DAD 1030/1205 OD502

DAD/KUL 1150/1540 OD503

Tour Fare:

行程亮点:

- ~ 全程无购物/无保证自费
- ~ 迦南岛渔村 (含簸箕船)
- ~ 梦想主题乐园
- ~ 赠送岷港龙桥, 爱情桥
- ~ 鱼尾狮+龙桥
- ~ 巴拿山缆车 - 吉尼斯世界纪录最长和最高的缆车

特色餐食 Local Meals:

- ~ 岷港龙虾餐 (特别安排)
- ~ 巴拿山自助餐
- ~ BBQ Seafood Buffet
- ~ 德国式煎烤猪肉
- ~ 打卡宫廷餐厅皇帝宴

推荐自费项目 Optional:

1. RM 120/pax:  
岷港足底按摩
2. RM 70/pax:  
岷港韩江游船

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

簸箕船 Bamboo Basket Boat



美山圣地 Mei Shan Holy Land



梦想主题乐园 Dream Theme Park



D1 吉隆坡 / 岷港 (1H) 会安 1030/1205(MOB/L/D) 酒店 4\*: ROYAL RIVERSIDE or similar

集合于吉隆坡国际机场, 飞往岷港. 途径海云关. 抵达后, 乘车前往

列入世界文化遗产的**会安古镇**, 在这里将会欣赏到十七世纪的古老街道, 古物, 古桥, 会馆等.

**东越海** 享受大海的美景

**广肇会馆&古宅** 广肇会馆大门的四根龙纹雕柱最为醒目

**日本桥** 最具标志性的景点, 廊桥可以追溯到 18 世纪, 是一个美丽的历史建筑。

**福建会馆** 又名金山寺, 是会安最重要的 1 座华人会馆, 由福建商人于 1967 年所建是会安华侨重要聚会

**沙黄文化博物馆, 会安夜市**

D2 会安 (3H) 顺化 (B/L/D) 酒店 4\*: THANH LICH BOUTIQUE or similar

**美山圣地 (含门票)** 寺庙是崇拜印度教神湿婆, 以各种当地名义闻名

**迦南岛渔村 (含簸箕船)** 乘坐独一无二的簸箕船游迦南岛渔村, 以及体验当地人特别的垂钓

**陵古湾** 陵古湾以其原始的自然风光和丰富的海洋生物而闻名

**香江游船** 享受当地艺术家的表演, 他们将民歌演唱成传统的木管乐器, 弦乐器和香江的茶杯

D3 顺化 (2H) 岷港 (B/L/D) 酒店 4\*: DONG DUONG or similar

**皇家宫殿** 是越南现存最大最为完整的古建筑群, 现已被收录进世界文化遗产名录。

**天母寺** 传说阮朝的龙脉就在这里。寺院门口还有一座七层宝塔, 名为福缘塔。

**山茶半岛** 越战期间被美国士兵称为猴山。俯瞰岷港湾和东海。

**灵应寺观音** 寺庙上可看见一尊高 67 米, 站在莲花形平台上的观音菩萨雕像而闻名

D4 岷港 (1.5H) 巴拿山 (1.5H) 岷港 (B/L/D) 酒店 4\*: DONG DUONG or similar

**巴拿山 (含缆车+索道铁路)** 这是 1919 年建立的法国志敏地电台, 是一个为当地和外国人度假者提供服务的度假胜地. 游客也可以从全球最长, 最高的缆车上热带深林.

**法国村** 有教堂, 商店, 餐馆和酒店, 建筑灵感来自欧洲建筑, 通常以石头和木材为主。

**佛手桥** 这座桥位于 1,400 米的高度. 它由一对独一无二巨大的石手举起. 看起来令人叹为观止。

**梦想主题乐园** 在山顶上提供室内和室外娱乐设施. 3 层楼让一家大小玩到尽兴

**美溪海滩** 是世界著名的风筝冲浪胜地, 吸引着众多风筝冲浪爱好者前来体验

**外观粉红教堂** 去看粉红色的教堂, 让您的少女心大爆发。

**鱼尾狮+龙桥** 有一尊鲤鱼成龙的标志性雕像和爱情锁桥. 还可以在这里欣赏龙桥的全貌。

**韩市场** 是岷港市韩江(Han River)旁, 因为在市区所以有很多游客会到此走走

D5 岷港 / 吉隆坡 1150/1540 (B/MOB)



**R. DAD05**

# 5D4N DANANG Ba Na Hill (Dream Theme Park) /Hoi An

**D1** Kul / Danang (1H) Hoi An 1030/1205 (MOB/L/D) Hotel 4\*: ROYAL RIVERSIDE or similar

Gather at Kuala Lumpur International Airport, fly to Da Nang, via Hai Van Pass. Upon arrival, proceed by car to **Hoi An Ancient Town** a UNESCO World Heritage Site, where you can admire ancient streets, relics, ancient bridges, assembly halls, and more from the 17th century.

**East Vietnam Sea** enjoying the beautiful sea views

**Guangzhao Assembly Hall & Ancient House**, with the four dragon-carved columns at the entrance being the most striking feature.

**Japanese Covered Bridge** the most iconic landmark, dating back to the 18th century, is a beautiful historical building.

**Fujian Assembly Hall** also known as the Jinshan Temple, is one of the most important Chinese assembly halls in Hoi An, built by Fujian merchants in 1967 and is an important gathering place for overseas Chinese in Hoi An.

**Sa Huynh Culture Museum, Hoi An Night Market.**

**D2** Hoi An (3H) Hue (B/L/D) Hotel 4\*: THANH LICH BOUTIQUE or similar

**Mei Shan Holy Land (including admission ticket)** The temple worships the Hindu god Shiva and is famous for various local ceremonies.

**Canaan Island Fishing Village (including a coracle boat ride)** Take a unique coracle boat ride to explore the Canaan Island Fishing Village and experience the local fishing activities.

**Ling Gu Wan** Ling Gu Wan is famous for its pristine natural scenery and rich marine life

**Fragrant River Cruise** Enjoy performances by local artists who sing folk songs accompanied by traditional woodwind and string instruments, as well as the tea cups of Fragrant River.

**D3** Hue (2H) Danang (B/L/D) Hotel 4\*: DONG DUONG or similar

**Royal Palace** Vietnam's largest and most complete existing ancient architectural complex, now listed as a UNESCO World Heritage Site.

**Thien Mu Pagoda** Legend has it that the Feng Shui of the Nguyen Dynasty lies here. There is also a seven-story pagoda at the entrance of the temple, called the Tower of Merit.

**Son Tra Peninsula** During the Vietnam War, it was called Monkey Mountain by American soldiers. It overlooks Danang Bay and the East Sea.

**Ling Yun Temple** The temple is famous for its 67-meter-high statue of Guanyin Bodhisattva standing on a lotus-shaped platform.

**D4** Danang (1.5H) Bana Hill (1.5H) Danang (B/L/D) Hotel 4\*: DONG DUONG or similar

**Bana Hills (including cable car and funicular railway)** Established in 1919 as the French Hill Station, it is a resort destination serving local and foreign holidaymakers. Visitors can also take the world's longest and highest cable car to the tropical jungle.

**French Village** With churches, shops, restaurants, and hotels, the architecture is inspired by European buildings, typically made of stone and wood.

**Hand Bridge** Located at an altitude of 1,400 meters, the bridge is held up by a pair of unique giant stone hands, creating a stunning sight.

**Dream Theme Park** Located at the mountaintop, offering indoor and outdoor entertainment facilities. With three floors, it provides fun for the whole family.

**Mui Ne Beach** A world-famous kite surfing destination, attracting many kite surfing enthusiasts.

**Pink Church** Visit the pink church and let your inner girl's heart burst with joy.

**Fisherman Statue + Dragon Bridge** Featuring an iconic statue of a fish turning into a dragon and the Love Lock Bridge. You can also admire the full view of the Dragon Bridge here.

**Han Market** Located near the Han River in Da Nang, it attracts many tourists due to its location in the city center.

**D5** Danang / Kul 1150/1540 (B/MOB)

**Notes:**

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.